

**From:** "OpenSkies" <concierge@flyopenskies.com>

**To:** "[REDACTED]" <[REDACTED]>

**Subject:** Hurry up... Dépêchez vous...

**Date:** Mon, 12 Nov 2012 17:58:45 +0000

---

[Voir cet email dans un navigateur](#) / [View this email in a browser window](#)



[Openskies British Airways Réserver au 0825874747 \(0,15€/minute\)](#)



Embarquement immédiat / Boarding now / 14 nov 2012

## DÉPÊCHEZ-VOUS !

ENREGISTREZ-VOUS DÈS MAINTENANT  
POUR RECEVOIR LES MEILLEURES  
OFFRES OPENSKIES.

Bonjour [REDACTED] **MS** [REDACTED],

Nous tenions à vous informer qu'à partir de janvier 2013, nous ferons évoluer notre newsletter et que seules les personnes inscrites pourront profiter des avantages **OpenSkies**.

Rattaché à **British Airways** depuis peu, votre inscription se fera donc sur le site **ba.com**. Vous bénéficierez ainsi de tous les privilèges liés au compte personnel de British Airways :

Recevez des offres exclusives sur l'ensemble des vols OpenSkies et British Airways

Gérez facilement vos réservations

Cumulez des points sur tout le réseau de l'alliance **oneworld** grâce à notre programme de fidélité Executive Club

Alors, ne passez pas à côté de tous ces avantages et inscrivez-vous dès maintenant !

**CRÉER VOTRE COMPTE PERSONNEL**

Bien cordialement,  
*L'équipe OpenSkies*

## HURRY!

REGISTER NOW TO RECEIVE THE  
BEST OFFERS FROM OPENSKIES.

Dear [REDACTED] **MS** [REDACTED],

We would like to inform you that as of January 2013, we will upgrade our newsletter and only registered customers will continue to benefit from the advantages that **OpenSkies** has to offer.

Thanks to our close relationship with British Airways, you can benefit from an even wider range of news, travel trips and promotions when you enroll on **ba.com** now. Your British Airways account also offers:

Exclusive flight offers from OpenSkies and British Airways

Manage your reservations easily, change or check-in for your flights

Become an Executive Club member and earn miles on all flights with OpenSkies, British Airways and **oneworld** partner airlines

Register now to make sure you don't miss out on these advantages!

**CREATE YOUR PERSONAL ACCOUNT**

Sincerely,  
*OpenSkies team*

[www.flyopenskies.com](http://www.flyopenskies.com)

Si vous ne souhaitez plus recevoir d'e-mail de notre part, [cliquez-ici](#) ou écrivez-nous à : OpenSkies, 3 rue le Corbusier, CS 50046 - 94528 Rungis Cedex 1.  
If you no longer wish to receive these emails, [click here](#).